

**ADMINISTRATIVE NOTICES – AVIS ADMINISTRATIFS**

Number 46

November 17, 1986

Numéro 46

le 17 novembre 1986

ADMINISTRATIVE INFORMATIONAnnual Move of Embassy to Cape Town

Effective Friday, January 9, 1987 embassy operations in South Africa will be split between Cape Town and Pretoria. The ambassador and accompanying personnel will reside in Cape Town during the parliamentary session, normally January-June. Telegraphic facilities will be switched January 9, 1987 at 0800 hours local time, and all communications must be addressed to the Canadian Embassy Cape Town from January 9, onward. For your general information, administration, consular, visa and immigration, CIDA and some political reporting activities will remain with various embassy staff in Pretoria. Nevertheless, all telegrams are to be routed through Cape Town.

IBM PC Users' Group

The next meeting of the External Affairs IBM PC Users Group will be held on Monday, November 24, 1986 at 12:15 in the Conference Room of Tower A, 3rd Floor (Room A3-500). We are planning a presentation on project management packages. All are welcome; you may bring your lunch. For more information, call Bruce Miller (IMU) 992-6836 or Guy Juneau (TPP) 996-7185.

RENSEIGNEMENTS ADMINISTRATIFSDéménagement de l'ambassade au Cap

Les activités de l'ambassade en Afrique du Sud se partageront entre Le Cap et Prétoria à partir du vendredi 9 janvier 1987. L'ambassadeur et son personnel résideront au Cap pendant la session parlementaire qui dure normalement de janvier à juin. Les installations télégraphiques seront commutées le 9 janvier à 8 h (heure locale). À partir du 9 janvier, on adressera donc au Cap toute communication pour l'ambassade. Même si le personnel qui s'occupe du service administratif et consulaire, du service de l'immigration et des visas, de l'ACDI et de certaines analyses politiques demeure à Prétoria, tous les télégrammes devront passer par Le Cap.

Groupe des utilisateurs d'IBM PC

La prochaine réunion du groupe des utilisateurs de micro-ordinateurs IBM PC aura lieu le lundi 24 novembre à 12 h 15 dans la salle de conférence du 3<sup>e</sup> étage de la Tour A, (salle A3-500). Nous prévoyons une présentation sur le logiciel de gestion des projets. Vous êtes tous les bienvenus; vous pouvez apporter le déjeuner. Pour de plus amples renseignements, téléphoner à Bruce Miller (IMU) 992-6836 ou à Guy Juneau (TPP) 996-7185.

PERSONNEL CHANGES/MOUVEMENTS DE PERSONNEL

---

DEVELOPMENT ASSISTANCE STREAM/FILIÈRE DE L'AIDE AU DÉVELOPPEMENT

---

Nil/Néant